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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért nem indul vonat Békéscsabáról Budapestre a délelőtti órákban?" címmel a Házszabály 91 .§-

a alapján kérdést kívánunk benyújtani Dr. Kóka János gazdasági és közlekedési miniszter úrhoz .

A kérdésre írásban kérjük válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr!

Több választópolgár keresett meg az alábbi problémával : Békéscsabáról 8 óra 30 perc és 11 óra 30

perc között nem indul közvetlen vonat Budapestre . Ez annál is inkább hátrányosan éríntí e hátrányos

helyzetű megye lakóit, mert a közúti közlekedés igen nehézkes - a 44-es út 2002-ben megígért

fejlesztése még mindig nem valósult meg .

Tisztelt Miniszter Úr!

Miért nem indul Békéscsabáról 8 óra 30 perc és 11 óra 30 perc között közvetlen vonat
Budapestre?

Hogyan kívánják javítani a két város között a közlekedést?

Várjuk megtisztelő válaszát!

Budapest, 2004 . 12.27 .
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